
Interpellation gällande orosanmälningar och insatser avseende barn och 
unga till borgarrådet Jan Jönsson

Antalet inkomna anmälningar till socialtjänsten avseende barn och unga ökar kraftigt i 
Stockholm. Enligt Socialtjänstrapporten har antalet inkomna anmälningar ökat med 126 
procent mellan åren 2012 och 2019. Enligt rapporten leder antalet inkomna anmälningar i 
56,7 procent av fallen till att en utredning inleds.

Enligt socialförvaltningen så har öppenvårdsinsatserna ökat relativt kraftigt, framför allt för 
pojkar. Även insatsen kontaktperson/kontaktfamilj ökade 2018-2019 för första gången på 
många år, även denna insats ökade mest bland pojkar. 

Det framgår även av rapporten att en stor ökning under 2015 berodde på det stora antalet 
asylsökande. Trots att asylmottagandet sjunkit sedan dess så fortsätter anmälningarna ändå att 
öka.

Det är så klart positivt att befarade missförhållanden bland barn och unga anmäls, och att 
insatser tas till när det krävs. Men väcker ändå en del oro att anmälningar och insatser tycks 
öka så kraftigt. 

Med anledning av detta vill jag ställa följande frågor till socialborgarrådet:

1. Varför tror socialborgarrådet att antalet anmälningar avseende barn och unga ökar?
2. Varför leder endast 56,7 procent av alla anmälningar till att en utredning inleds?
3. Finns det något skäl till att insatsen kontaktperson/kontaktfamilj ökat för första gången 

på många år?
4. Varför tror man att orosanmälningarna var så många år 2015 just bland asylsökande?
5. Är orosanmälningarna fortfarande höga bland asylsökande?
6. Vad gör majoriteten för att motverka och förebygga missförhållanden bland barn och 

unga?
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